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           Rada Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie wyraża głębokie zaniepokojenie w związku 
z odpowiedzią udzieloną przez Prezydenta Miasta Krakowa na interpelację złożona przez Radnego 
Miasta  Krakowa  Pana  Aleksandra  Miszalskiego  w  dniu  12  kwietnia  2015r.   Pan  Prof.  Jacek 
Majchrowski informuje, że przebudowa ul. Kocmyrzowskiej powinna nastąpić dopiero w latach 
2021 -  2023, co z punktu widzenia mieszkańców, którzy poruszają się po tej  ulicy,  jest  nie do 
przyjęcia. Droga ta jest jedną z głównych ulic wyjazdowych z Krakowa i niestety od wielu lat jest 
w coraz gorszym stanie. Bieżące remonty i łatanie dziur jedynie na chwilę poprawiają sytuację. 

Zły stan ul. Kocmyrzowskiej jest powszechnie znany, w związku z tym rozpoczęto prace 
zmierzające  do  jej  przebudowy  i  w  roku  2011  przeprowadzono  konsultacje  społeczne  oraz 
zaakceptowano projekt. Od tego czasu niestety nic się nie wydarzyło, a termin realizacji inwestycji 
jest z roku na rok przekładany. Obecnie proponowany termin, czyli lata 2021 – 2023 (10 lat po 
przygotowaniu  projektu)  budzi  stanowczy  sprzeciw  mieszkańców  i  Członków  Rady  Dzielnicy 
XVII, którzy oczekują podjęcia obiecanych wcześniej działań w latach 2016 – 2017.
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